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Päevakord: 
  
1. Parandusettepanekud Põltsamaa linna arengukavale 2010-2030. 

2. Muud küsimused  

  

 1. Parandusettepanekud Põltsamaa linna arengukavale 2010-2030. 

Komisjon otsustas teha järgmised parandusettepanekud: 

 1. 1.6 Kultuur  

Valdkonna probleemid : 

Vähe üritusi laululaval. 

Arenguvõimalused 

 Rohkem üritusi laululaval. 

 

 2. 1.7 Sport 

Valdkonna probleemid : 

Puudulikud tingimused jalgpalluritel suvel võistlemiseks Põltsamaa linnas. 

Arenguvõimalused 

 Luua nõuetele vastavad tingimused jalgpalluritele Põltsamaa linnas.. 

 

2.Muud küsimused 

Komisjon otsustas teha ettepaneku Põltsamaa Linnavolikogu alatise arengu-  

ja ettevõtluskomisjonile korraldada ühine koosolek (teemal Põltsamaa linna arengusuunad). 

 

 

 

Uno Valdmets,       

koosoleku juhataja ja protokollija       

 


